
NM.0002.15.2013 pRoToKór NnxLIx/2013
z XLIX Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka

VI kadencji, która odbyła się w dniu 24.10.2013 r. od godz. 9@
do godz. 9S w sali herbowej tut. Urzędu Miasta

pod przewodnictwem Pana Jana Oklejewicza
Przewodniczącego Rady Miasta Sanoka oraz

Wiceprzewodniczących Rady Miasta
Pana Tomasza Dańczyszyna i Pana Wojciecha Wydrzyńskiego.

Na ogolną Liczbę 21 Radnych w XLIX Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka VI kadencji
udział wzięło wg listy obecności 21 Radnych.

1. Babiak Roman
2. Bętkowski Ryszard
3, Biega Jan
4. Bluj Maciej
5. Chfiła Mariusz
6. Chrobak Andrzej
7. Dańczyszyn Tomasz
8, Daszyk Zbigniew
9. Drwięga Kaztmtęrz
10. Drwięga Maciej
l l. Krynicki józet'
12. Lewandowski Piotr
13. Lisowska Teresa
14, Najsarek Robeń
15. Oberc Maria
16. OklejewtczaJan
1 7. Pruchnicki Wojciech
18. Ryniak Adam
19, Tymoczko Henryka
20. WoźniczakŁukasz
21rWydrzyński Wojciech

Przewodniczący Zarządów Dzielnic obecni na XLIX Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka VI
kadencji.

1. Czerwiński Zbignierł,
ż, OryszczynStanisław
3. Osękowski Marian
4. Piegdoń Wojciech
5. Podulka Franciszek
6, Pytlowany Edward
7. Szul Krzysztof

- Rada Dzielnicy Posada
- Rada Dzielnic5 Błonie
- Rada dzielnicy Wójtowstwo
- Rada Dzielnicy Olchowce
- Rada Dzielnicy Zatorzę
- Rada Dzielnicy Dąbrowka
- Rada Dzielnicy Srodmieście

Nieobecni (usprawiedliwieni) Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Posada Pan Zbigniew
Czerwiński otazPrzęwodniczący ZarząduDzielnicy Wojtowstwo Pan Marian Osękowski.



Ponadto w XLIX Uroczystej Sesji Rady Miasta Sanoka udział wzięli : Burmistrz Miasta Pan
dr Wojciech Blecharczyk. Z-ca Burmistrza Pan Marian Kurasz, Z-ca Burmistrza Pan
ziemowit Borowczak. skarbnik Miasta pan kazimierz kot, sekretarz Miasta pan waldemar
Och, Komendant Powiatorł,e"i Policji lv Sanoku insp. Mirosław Paw,ełko, Dyrektor SP ZOZ
w Sanoku Pan dr Adam Siembab oraz zapToszeni gości.

Ad. l.
otwarcie sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz - otworzył XLIX Uroczystą Sesję Rady Miasta
Sanoka, Powitał On dr nauk medycznych Pana Stanisława Kułakowskiego. Wysoką Radę,
Burmistrza, Zastępcow Burmistrza, Skarbnika Miasta, Sekretarza Miasta, przedstawicieli
Rad Dzielnic. przedstawicieli prasy oraz wszystkich obecnych na Sesji Rady.

Na podstawie listy obecności stwierdził, ze na sali obrad jest odpowiednia ilość Radnych do
podejmowania prawomocnych uchwał.

Ad.2.
powołanie sekretarza sesii.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz powołał sekretarza Sesji, którym została Radny
Pan Józef Krynicki.

Ad.3.
zapoznanie Rady z porzadkiem obrad.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował. że program Ses.ii został Radnym
dostarczony.

porządkiem obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Powołanie sekretarza sesji.
3. Zapoznante Rady z porządkiem obrad,
4. Nadanie ty.tułu Honorowego Obywatela Miasta Sanoka dla doktora nauk medycznych

Pana Stanisława Kułakowskiego.
a. wystąpienie wnioskodawców,
b. odczytanie uchwały Rady
c. wręczenie aktu nadania.

5. Wystąpienię laureata oraz zaproszonych gości.
6. Wpis do księgi Honorowych Obywateli Miasta Sanoka.
1. Zamknięcie obrad sesji.

Do przedstawionego porządku obrad nie wniesiono uwag.

Ad.4.
Nadanie tytułu Honoroweeo obywatela Miasta sanoka dla doktora nauk medycznych
pana stanisława kułakowskiego.

Prowadzący posiedzenie Pan Jan Oklejewicz poinformował. żę decyzję w sprawie nadania
tytułu Honorowego Obywatela Miasta Sanoka dla doktora nauk medycznych Pana Stanisława



Kułakowskiego podjęła Rada Królewskiego Wolnego Miasta Sanoka .jednomyślnie na
wniosek l7 radnych.

a) wystapieniewnioskodawców.

Przewodniczący Rady Pan .Ian Oklejewicz odczyIał wniosek o Honorowe Obywatelstwo
Miasta Sanoka dla doktora nauk medycznych Pana Stanisław Kułakowskiego.
Pan Doktor Stanisław Kułakowskijest wybitnym znanym i cenionym specjalistą w dziedzinie
kardiologii. .Iego droga zawodowa i naukowa po ukończeniu studiów w 197O r. na Wydziale
Lekarskim Akademii Medycznej w Lublinie rozpoczęła się w tym samym roku w Szpitalu
Powiatowym w Sanoku od lekarza stażysty poptzęz wszystkie szczęblę naukowe i zawodowe.
aż po stanowisko Ordynatora Oddziału Kardiologii, którym był przez 11 lat do czasu
przejścia na emeryturę w 20lż r. W 1972 r. został młodszym asystentem na Oddziale Chorób
Wewnętrznych, a w 1974 r. uzyskał specjalizację I stopnia w zakresie chorob r.r,ewnętrzn_ych
orazzostał asystentem na Oddziale Chorob Wewnętrznych. W 1977 r. uzyskał specjaiizację II
stopnia w zakresie chorób wewnętrznych i został starszym asystentem na Oddziale Chorób
Wewnętrznych, natomiast w rokr"r 1978 awansował na stanowisko Zastępcy Ordynatora tego
oddziału. W 1981 r, uzyskał specjalizacjęzzaktesu kardiologii i został starszym asystentem
Poradni Kardiologicznej. Od 1995 r. do 2001 r. pełnił obowiązki Ordynatora Oddziału
Wewnętrznego w SP ZOZ w Sanoku. W 1991 r. osiągnął stopień naukowy doktora nauk
medycznych, a w 2001 r, został wybrany na stanowisko Ordynatora Oddziału Kardiologii SP
ZOZ w Sanoku, który piastował aż do 2012 r. Pełniąc kierownicze 1unkcje r.ł, placowkach
słuzby zdrowia, mimo odpowiedzialnych zadań zawodowych, społecznie organizorł,ał liczne
konferencje, sympozja i warsztaty naukowe,jak Sanockie Warsztaty Kardiologiczne w 1998
r., czy cyklicznie odbywający się od 2001 r. spotkania kardiologiczne. Łącznie w latach 1992-
2012 zorganizował 18 róznych szkoleń i konferencj i w dziedzinach poświęconych zdrow,iu
i chorobom serca, W 2001 r, był delegatem na XVIII Europejski Kongres Kardiologii
Nieinwazyjnej w Krakowie. W latach 1990-ż006 kształcił 28 młodych lekarzy, którzy pod
jego kierownictwem uzyskali specjalizację z zakresu chorób wewnętrznych i kardiologii bądź
ją rozpoczęli. Jest autorem 29 artykułow i rozpraw naukowych w dziedzinie kardiologii,
Podejmował równiez w tym czasie wiele działań dot. rozwoju bazy |ec,zniczej na terenie
miasta, jego osobiste starania i zaangażowanie pozwoliły na uruchomienie w 2001 r. Oddziału
Kardiologii nabazie II Oddziału Wewnętrznego Szpitala Powiatowego w Sanokr,r. W latach
2004 - 2005 swoim zaangażou-atriem i pomocom prąlczynił się do utworzenia Wydziału
Pielęgniarskiego w Państwowej Wyzszej Szkole Zawodowej w Sanoku, dzięki temu uczelnia
ta kształci wykwalifikowany personel medyczny poszukiwany i ceniony w całym regionie,
W roku ż010 angażował się osobiście w sprowadzenie specjalistów kardiologow z Krakowa
i utworzenie w Sanoku Podkarpackiego Centrum Interwencji Sercowo - Naczyniorł,_ych
z oddziałęm Hemodynamiki. Dzięki jego osobistym staraniom i zabiegom udało się pozyskać
fundusze na doposazenie i zakup nowoczesnego sprzętu dla w/w oddziału. Równiez dzięki
jego determinacji w 201I r. pozyskane zostały środki na remont pomieszczeń na nouy
Oddział Kardiologii w szpitalu sanockim, ktory aktualnie dzięki Panu Kułakowskiemu jest
jednym z najlepiej funkcjonujących i wyposazonych w regionie. Pomimo przejścia w 20l2 r.
na emeryturę w dalszym ciągu angazuje się w działalności społeczną naszego miasta.
działanianatzeazbezpieczeństwa zdrowotnego społeczeństwa włączając się bezinteresownie
w akcje informacyjne o zabieganiu chorobom serca organizowane w szkołach i zakładach
pracy, corocznie organizowanę przez miasto bezpłatne badania EKG w ramach zbiorki
środkow na sprzęt szpitalny, działąącjako członek Rady Naukowej miesięcznika naukowcl -
informacyjnego pn. ,,Stetoskop i skalpel" oraz poprzsz aktywną pracę w stowarzyszeniach
naukowych i zawodowych jak Polskie Towarzystwo Kardiologiczne, Polskie 'I'owarzystwo



Lekarskie, czy społecznych jak Towarzystwo Przyjacioł Sanoka i Z;emi Sanockiej. Za

działalność społeózną i Źu*o-do*ą uhonorowany był wieloma nagrodami t odznaczeniami

państwowymi, resortowymi i samorządowymi w tym ZłotąOdznaką Honorową za szczegolne

)asługt dia ,',ązku przyznaną w 1984 r. przez polski Zwtązek Emerytów, Rencistow

i tnwalidow, odznaką Honorową za zasługi dla Wojewodztwa KroŚnieńskiego II stoPnia

przyznatąw 1986 r. przez Wojewodzką Radę Narodową w Krośnie, odznaką Zasłużony

biesrczado 
^ 

prryrnuiąw 1987 r. przęz Wojewódzką Radę Narodową w Krośnie, Srebrnym

Krzyżem Zasiugi przyznanym Uchwałą Rady państwa w 1989 r., odznaką Honorową za

wzorowa placę w słuźbie Źdrowia pTzyznaną ptzez Mtnistra zdrowia i opieki społecznej

w 1989 ,., dwukrotnie Honorową Odznaką Zasłużony dla Sanoka pTzyzfianą przez

Towarzystw o przyjactoł Sanoka t Zięmi Sanockiej w latach 2008 i Ż01,2 oraz Nagrodą

Burmisirza Miasta Sanoka w dziedzlnie społecznej aktywnoŚci na TZęQZ mlasta w 2009 r,

Dokument, który został odczytany .,r,rpiłniony jest zyciorysem doktora nauk medYcznYch

Pana Stanisława Kułakowskiego oraz dokumentacją naukową i zawodową.

b) odczytanie uchwały Rady

przewodniczący Rady Miasta pan Jan Oklejewicz odczytał Uchrł'ałę Nr XLVII/398/13 RadY

Miasta Sanoka z dnia ż6 wrzęśnia 2013 r. w sprawie nadania honorowego obywatelstwa:

,,Napodstawie afi. 18 ust. żpkt.14 ustawy zdnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym

(tekst jedn. Dz.lJ. z20l3 r. zpożń- zm,)
Rada Miasta uchwala co następuje;

§1
Nadaje się doktorowi nauk medycznych Panu Stanisławowi Kułakowskiemu Honorowe

Obywatelstwo Królewskiego Wolnego Miasta Sanoka,

§2
Uchwała wchodzi w zycie z dniem podjęcia.

Przewodniczący
Rady Miasta

Jan Oklejewicz"

c) wreczenie aktu nadania,

przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Okiejewicz oraz Burmtstrza Miasta Sanoka Pan dr

Wojciech Blecharczyk wręczyli akt nadania honorowego obywatela Królewskiego Wolnego

Miasta S anoka doktorowi nauk medy czny chPani Stanisławowi Kułakowskiemu.

Ad.5.
wystąpienie laureata oraz zaproszonvch gości,

Burmistrz dr Wojciech Blecharczyk poinformował, ze jest to bardzo wazny moment kiedY

Rada Miasta Sanoka podejmuje Uchwałę podkreślając zasługi osob dla tego miasta bardzo

waznych. ptzez 11 1ai bycia Burmistrzem w kochanym Sanoku miał parokrotnie moŻliw-oŚĆ

*rpoi*ę.renia takiego dyplomu, ale nie chodzi o to że jest on ładny, drukowanY na

.r..pu.ry* papierze ty'ko o to jakie treści zawiera. Pan doktor nauk medycznych Stanisław

Kułakowski dla Sanok zrobił bardzo dużo, dla ludzi tutaj mieszkających. Dla Burmistrza

najważniejs zą rzeczą jest to, że doktor poprzez swoje działanta, ambicje zawodowe



doprowadził do tego, że dzisiaj są w innym Wmiarue sanockiego lecznictwa, zbudował
wokół siebie ludzi, ktorych zarażał ambicją zawodową ludzi, ktorzy biorąz niego przykład,
To dobrze, że poszczególne Rady Miasta mają jeszcze możliwość nadania chociazby tutaj.
wybitnym sanockim lekarzom, ktorzy przyjęli pałeczkę na Oddziale Kardiologii. bo dla nich
Ieżbędzie kiedyś miejsce na obywatelstrł,o honorowe, ale na to będzie trzeba sobie zasłuzyć,
pewnie trochę wyprzedzi Pan dr Adam Siembab, ale na w,szystkich przy.jd,zie pora. Dzisiaj
Panu doktorowi Stanisławowi Kułakowskiemu składają serdeczne podziękow-ania. nisko mu
się kłaniają.
Burmistrz dodał prywatnie od siebie, ze kiedy tato prowadził go, wówczas licealistę, na
badania do Pana doktora, jako dziecko z bronchitem, niemalze astmatyczne to Pan doktor
wtedy przepisał lekarstwa i czuł się o wiele lepiej, od tego czasu, a złożyło się to w momencie
kiedy czytał lekturę ,,Dzuma" Alberta Camusa, to bardzo dużo z tą postacią kojarzył postać
Pan doktora, kto czylał to wie, ze takich lekarzy jak Pan doktor Stanisław Kułakowski nam
trzeba. Następnie Burmistrz zŁożył najlepsze życzenia.

Doktor nauk medycznych Pan Stanisław Kułakowski poinfbrmował. ze jest bardzo wzruszony
tak wysokim wyróznieniem, nie spodziewał się takiego uhonorowania za swoją skromną
pracę w Sanoku, ale taka jest jednogłośna decyzja Wysokiej Rady i Państwa Radrrych.
Przyjmuje ją z wielką dumą i satysfakcją że w Wolnym Krolewskim Mieście Sanoka są
ludzie, ktorzy okazują i wyrażąą wdzięczność, bo każdy człowiek potrzebuje okazania
choćby odrobiny wdzięczności, co w dobie agresji i aseftywności nie jest łatwe. Serdecznie
podziękował Radnym, inicjatorom dzisiejszej uroczystości i Panu Bumistrzorł,i za
szczegolne dzlałania w tej kwestii. W swoim wystąpieniu podczas uroczystości nadania
honorowego obywatelstwa ks. Prałat Feliks Kwaśny mówił ,,Nigdy człow.iek nie prac,uje dla
siebie, żeby się wywyższac, bo gdyby tak było to o takim człowieku mozna powiedzieć , że to
jest człowiek mały ale pracuje się dla bliźniego".
Bardzo serdecznie podziękował za uznanie jego dokonań dla kardiologii w Sanoku, za
stworzenie nowoczesnej sanockiej kardiologii dla Sanoka i całej społeczności Podkarpacia. to
już jest historia, Te dokonania nie byłyby mozliwe bez pomocy Panów Starostolł, poprzedniej
kadencji, Radnych tych kadencji, naszych Posłów, olbrzymiego zaangażowania Pana
Burmistrz dr Wojciecha Blecharczyka, Radnych Miasta Sanoka, Tow,arzystwa Przyjacioł
Sanoka i Zięmt Sanockiej, Panów Marszałków, Pani Wojewody oraz szefów partii
politycznych, dyrektorow zakładów pracy. w tym znaczącego wkładu Dyrektora SP ZOZ
w Sanoku oraz księzy Dekanatu Sanockiego,
To wszystko co tworzył, robił z myślą o chorych, i dla chorych. by mogli uzyskać
maksymalną pomoc na miejscu, z myśIą o utworzeniu centrum kardiologii w Sanoku,
przyszłość nowoczesnej kardiolo gli z zapleczem akademickim dla całych Bieszczad.
Prace w Sanoku rozpoczfl 13 października 1970 r. w Oddziale Chorób Werłrrętrznych
kierowanym wówczas przęz Pana dr Jerzego Rogoza, ktory zaszczepił w nim pasje do pracy
naukowej, Po śmierci Pana ordynatora oddziałem kierował Pan dr Henryk Częrwiński, za
ktorego ordynatury została uruchomiona sala intensywnego nadzoru kardiologicznego, którą
kierował z racli swoich zainteresowań kardiologią. Wprorvadzał wowczas leczenie zalvału
serca heparyną podawaną dozylnie, nitrogliceryną również podawaną dozylnie, pierwsze
stosowania dozylne beta blokerów w zawale serca, zakładanię czasowej stymulacji,
kardiowersję, defibrylację, w tym okresie o pompach infuzyjnych czfiało się tylko
w literaturze, dziś to jest norma. Za aprobatę ówczesnej dyrekcji szpitala uruchomił Poradnię
Kardiologicznąz dlagnostyką choroby wieńcowej i holterowską diagnostyką zaburzeń rytmu
serca. Pracując zawodowo ogłaszał artykuły w piśmiennictwie medyoznym. przygotowyuiał
materiał do doktoratu. W 1995 t. w wyniku konkursu został ordynatorem II Oddziału ChoroLl
Wewnętrznych, ktory faktycznie w tym czasie był oddziałem geriatryczno -



reumatologicznynr. Rozpoczął mozolną pracę w celu zdobycia sprzętu. był to bardzcl trudny
okres, gdyż olrzymał odmowę użyczenia w tym czasie sprzętu. Rozpoczął czas kształcenia
kadry oraz poprawę warunkow lokalowych, ale cały czas nurtowała go myśl o utworzeniu
Oddziału Kardiologii, gdyż wiedział, że nowoczesna kardiologia będzie na lata wyznaczała
kierunek rozwoju szpitala. Zamysł ten ujrzał światło za czasów Pana Dyrektora Henryka
Przybycienia. Bardzo szybko jednak okazało się, ze istnieje pilna konieczność budowy
nowego) duzego, nowoczesnego Oddziału Kardiologii z nowoczesną diagnostyka inwazyjną
który mógłby zabezptęczyc rosnące bardzo szybko potrzeby. Dzięki rozmową z Panem prof,
Dariuszem Dudkiem, Panem doc. Stanisławem Bartusiem, znaczącej pomoc,v władz. powiatu.
miasta, województwa zamiar ten został zrealizowany w postaci Samodzielnego Oddziału
Podkarpackiego Centrum Interwencji Sercowo - Naczyniowej w Sanoku kierowanym przez
jego kolegow, z ktorymi ma zaszczyt dalej pracować, Pomimo bardzo duzych przeciwności.
dzięki współpracy z Panem Dyrektorem Adamem Siembabem został w wyniku uzyskania
pomocy z funduszu europejskiego oddany nowoczesny Oddział Kardiologii w Sanoku.
To dzięki decyzji Wysokiej Rady, Państwa Radnych został zauważony w grupie zasłużonych
dla naszego miasta. Wielu z Radnych i członków ich rodzin było jego pacjentami, to z ich
strony w czasie spotkań, na rożnych miejscach, jak i na ulicy otrzymywał podziękowania. jak
I Wrazy wdzięcznoŚci. Ten zaszczyt przyjmuje równiez jako wyraz olbrzymiej ich
wdzięczności. Dziękuje wszystkim swoim pacjentom.
Zwroctł się z uprzejmąprośbądo Przewodniczącego, Burmistrza, Wysokiej Rady o przl,jęcie
głębokiej wdzięczności za okazywaną przez lata pomoc i wspieranie jego dązenia do
utworzenia Centrum Kardiologii w Sanoku, gdyż był inicjatorem tego przedsięwzięcia.
Dziękuje równięz za uhonorowanie w 2009 r. przęz Pana Burmlstrza nagrodą w dziedzinie
społecznej aktywności na rzęcz miasta Sanoka oTaz przez Towarzystwo Przyjaciół Sanoka
iZiemi Sanockiej Honorową Odznaką Zasłużony dla miasta Sanoka w 2008 r" l2012 r.

Osiągniecie tego celu nie byłoby mozliwe bez zaangażowania w pomoc szpitalowi
i kardiologit, szczegolnie tworzona przez Pana Burmistrza i jego zespoł prz5,jazna atmost-era
oraz wsparcie Pana Przewodnicząeego) Wysokiej Rady. Radnych, pracownikow Urzędu
Miasta Sanoka, Towarzystwa Przyjaciół Sanoka i Ziemi Sanockiej. D,vrektorow sanockich
zakładów pracy, szefów partii politycznych, księzy Dekanatow Sanockich oraz mediów
sanockich zaowocowała utworzeniem w Sanoku Podkarpackiego Centrum Interł.encii
Sercowo - Naczyniowych. Organizowane konferencje naukowe w Sanoku, kontakty z
klinikami stworzyły podstawy naukowe do powstania Oddziału Kardiologii, wsparcie
wszystkich i pomoc tworzyło dobrą i społeczną atmosferę w tej kwestii.
Serdecznie podziękował wszystkim ludziom mu życzliwym, wszystkim, ktorzy korzystali
z jego pomocy, wszystkim ktorzy przyczynili się do powstania nowoczesnej kardiologii
w Sanoku dla całego Podkarpacia oraz za uhonorow,anie go zaszczytem XXXV Honorowego
Obywatela Krolewskiego Wolnego Miasta Sanoka, a od roku 1874 drugiego lekarza ,z Iym
tytułem,

Dyrektor SP ZOZ w Sanoku Pan doktor Adam Siembab poinformował. ze jest mu
niezmiernie miło, że może uczestniczyć w dzisiejszej uroczystości. Chciałby bardzo
serdecznie w imieniu środowiska medycznego, sanockiego, podziękować Wysokiej Radzie i
Panu Burmistrzowi za uhonorowanie ich kolegi. mistrza doktora Stanisława Kułakowskiego
tytułem Honorowego Obywatela Miasta Sanoka,
Doktor Stanisława Kułakowskiego przede r.ł,szystkim w}rróżni ają trzy cechy. ktore rvbrew,
Pozorom nie są takie powszechne w środowisku medycznym i generalnie. Po pierwsze doktor
Stanisław Kułakowski wzniósł się na wyzyny sztuki medycznej, właśnie jego kariera od
najnizszego poziomu w szpitalu, a więc młodszego asystenta po Ordynatora oddziału
Kardiologicznego to jest modelowy przykład rozwoju medycznego 7ekarza, ktory potrafił



w małym ośrodku, takim jak nasz, przejść tą ściezkę, która do tej pory była raczej osiągalna
dla lekarzy pracujących w dużych ośrodkach klinicznych. akademickich. Na bazie swojego
wieloletnie doświadczenie kardiologicznego w naszej jednostce Pan doktor obronił pracę
doktorską a więc rzeczywiście tą kardiologie rozwinął w sposob nieprawdopodobny
i wzniosł na szczyly medycyny. Druga cecha, ktorą posiada Pan doktor to jest od samego
początku pociąganie za sobą młodych i kształcenie ich, wbrew pozorom to nie było częste
wpoprzednich 10-1eciach, a Pan doktor od samego początku stymulował, aktywlzował
Lekarzy swoich i ciągle pokazywał im te cele vlllższe, żeby zdobywali specjalizację. czy to
z chorób wewnętrznych, czy z kardiologit. Lękarze wiedzieli, że jak się z Panem doktorem
pracuje to albo się specjalizt4e i jest się corazlepszym, albo niestety ttzeba szukać innego
miejsca pracy. Trzecia cecha Pana doktora to jest to. ze jest fantastycznym organizatorcm.
Wielę się nauczył od Pana doktora i wielu młodszych lekaruy ma o wiele mniejszą energię
zyciową i aktywność w stosunku do Pana doktora. Pana doktora od początku cechowało
ogromne wizjonerstwo w tym najlepszym znaczęnlu słowa, czyli te bariery, które się
wszystkim wydają ze są nie do pokonania, bo jesteśmy stosunkowo małym miastem, bo
jesteśmy oddaleni od duzych ośrodków, dla Pana doktora to nie są bariery, od samego
początku wtdział rzeczy, które nie śniły się filozofom, widział i nowoczesny oddział
kardiologii, a zaczynał od małej salki kardiologicznej przy oddzlale wewnętrznym, potem był
oddział wewnętrzny II, potem przekształcenie oddziału II wewnętrznego w oddział
kardiologii, równolegle ogromna praca wykonana przy stworzeniu kardiologii inwazyjnej
rł,Sanoku i wreszcie powstanie nowego no\Ą,oczesnego oddziału zę środków unijnych.
Wszystko to byłoby niemozliwe gdyby nie f-enomenalny talent organizacyjny Pana doktora,
umiejętność pozyskiwania sponsorów. przyjacioł wokoł swoich idei. W dniu dzisiejszym
podsumowuje się działalność Pana doktora. Ma uczucie, że o wiele więcej Pan doktor dał im
z siebie nlż otrzymał i dzisiej sza |lToazystość odwraca ten trend, ze mogą mu dzisiaj
podziękować właśnie za tą wieloletnią pracę, za to co dla nich uczynił. Jęszcze raz
podziękował Wysokiej Radzie za honor dla ich kolegi, nauczyciela, mistrza, a Panu
doktorowi życzył przynajmniej 100 lat i ma nadzieje, ze te tajemnice kardiologiczne, jak on to
robl że jest taki zwawy, że ma taki jasny umysł, ze jest tak energiczny, że jest tak pogodny, ze
rzeczywiścle rczlacza wokoł siebie same dobre fluidy. tą pozytywną energie, Pan doktor
zdradzi.

Ad.6.
Wpis do ksiegi Honorowych Ob\Ąvateli Miasta Sanoka.

Wpisu do księgi Honorowych Obywateli Miasta Sanoka dokonali
goście.

Ad.7.
zamkniecie obrad sesii.

Przewodniczący Rady Miasta Pan Jan Oklejewicz zamknfi XLIX
Miasta Sanoka.

Radni oraz zaproszent

Uroczystą Sesję Rady

protokołowała: Przewodn
Rad;,óz" t"*

.lnu# Szvlak

Sekretarz Sesji :

.ian


